
 
-----Eredeti üzenet----- 
Feladó: Zsolt Hajdu [mailto:hajduzs@klgbp.hu]  
Küldve: 2011. november 27. 20:02 
Címzett: N.N. 
Tárgy: panasz 
 
Tisztelt N.N. Úr! 
 
Amint ígértem, értesítem a panasza alapján tett intézkedéseimről: 
 
1./ Először Kulcsár Ferenc úrral, a DMTK jelenlegi elnökével   
beszéltem. Az elnök úr utána járt a történteknek, s kiderítette az Önt   
háborgató sportoló nevét is. Az edzővel együtt minden játékosnak   
tudomására hozták, hogy ilyen a jövőben nem történhet. A gyakorlás   
helyszínén is változtatást terveznek, hogy a puffogás ne zavarja a   
környéken lakókat. (Tényleges változást a Sport-szigeten lévő   
edzőpálya "üzembe helyezése" jelenthet majd - a világítást, a   
kerítést, a kiegyenlítést az idén már megcsináltuk.) A kiszálló labdák   
többsége - amint megtudtam - a nagy pálya mögötti edzőpályáról   
érkezik. Az van ugyanis "irányban". Ezért teljes egyetértésben Kulcsár   
Ferenc úrral jogosnak látjuk a védelem megteremtését. 
 
2./ 2011. november 23-án jártam a polgármester úrnál. A sok kérdés   
között az Ön problémájára is kitértünk. 
 
3./ A 2011. november 24-én megtartott OMSb ülésen jeleztem a   
bizottságnak a problémát. Kulcsár úr - kérésemnek megfelelően -   
tájékoztatta a bizottságot, hogy amennyiben a 2012-es városi   
költségvetésnek ismét lesz olyan sora (az idei évben 7,3 millió Ft   
volt - valószínűsítem, hogy jövőre is lesz, mi kérjük majd), amely a   
DMTK létesítményeinek karbantartására, felújítására lesz   
felhasználható, úgy a védőhálót betervezik. 
 
Amennyiben még kérdése merülne fel, vagy egyszerűen személyesen   
szeretne velem találkozni, úgy bármikor állok az Ön rendelkezésére is. 
 
Üdvözlettel: 
 
Hajdu Zsolt 
 
 
2011. november 29. 
Tisztelt Hajdu Zsolt úr! 
 
Köszönöm a jogosnak elismert sérelmeim - és a környezetemben lakók 
sérelmeinek - rendezésére tett intézkedéseit. 
 
Üdvözlettel: N.N. 
 


